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От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП

Относно: Средства за ремонт на улици, останали извън обхвата на проект 
„Привлекателна и съхранена автентична гоалска соела на го. В. Тъоново “

В две свои питания до Вас, едното от април 2018, другото от март 2019 
година, отправих въпроси, свързани с необходимостта да бъдат 
ремонтирани и улиците, останали извън обхвата на проект „Привлекателна 
и съхранена автентична градска среда на гр. В. Търново “. Това са улиците 
„Бузлуджа“, „К.Г айтанджията“, „Кап. Петко войвода“, „Братя
Миладинови“, „Поборническа“, „Шипка“, „Н.Златарски“, „Ст. Караджа“, 
„Резервоарска“, „Панайот Типографов“, „Янтра“, „Т. Лефтеров“, 
„Родолюбец“. В отговора на второто питане Вие уверявате, че „МРРБ през 
годината поетапно ще осигури съответното финансиране за подмяна на ВиК 
инфраструктурата и ремонта на настилките на горепосочените улици, след 
което Община Велико Търново ще възложи съответните ремонтни 
дейности“. По изчисления на Дирекция СУТ средствата, необходими за 
СМР възлизат на 6 998 160 лв. с ДДС.

Уважаеми г-н Кмет, t
V



В тази връзка е въпросът от настоящото трето питане по тази тема:

1. Към 1.07.2019 година община В. Търново получила ли е средства за 
ремонт на тези улици и на каква стойност ?

С уважение.

Валерия Дончева


